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  Protokół 

z posiedzenie Rady Dydaktycznej 

dla kierunków europeistyka i europeistyka - studia europejskie 

w dniu 18 lutego 2020 r. 

w siedzibie Centrum Europejskiego Uniwersytetu Warszawskiego 

 

W dniu 18 lutego 2020 r. odbyło się posiedzenie Rady Dydaktycznej dla kierunków 

europeistyka i europeistyka - studia europejskie. Na posiedzeniu Rady obecni byli: dr Karolina 

Boiret, dr Agnieszka Chmielewska, dr Justyna Godlewska-Szyrkowa, dr Anna Ogonowska, dr 

hab. Piotr Tosiek, prof. dr hab. Jacek Wojnicki, dr Kamil Zajączkowski oraz reprezentanci 

studentów: Weronika Frąckiewicz, Marcin Antosiak, Jacek Jazgarski. 

 

Cennik opłat za usługi edukacyjne 

Zebranie rozpoczęła dr A. Chmielewska, która wraz z dr J. Godlewską-Szyrkową 

poinformowała, że cennik opłat za usługi edukacyjne nie ulega zmianie. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania przyjęcie cennika zostało jednogłośnie uchwalone. 

 

Niezbędne korekty w programach studiów 

Dr J. Godlewska-Szyrkowa przedstawiła propozycję korekty w programach studiów, stworzoną 

przez Katedrę Prawa i Instytucji Unii Europejskiej WNPiSM. Przedstawiciele CE UW nie 

zgłosili żadnych zmian programowych, jednak chcieli usankcjonować podział zajęć między 

Centrum Europejskim a  WNPiSM. 

Dr A. Ogonowska skomentowała zmiany proponowane przez WNPiSM, na początku zwróciła 

uwagę na studia licencjackie i na rozszerzenie przedmiotu „Instytucje Unii Europejskiej” o 

wykład (w tej chwili konwersatorium).  

Pani W. Frąckiewicz – reprezentantka studentów, zasugerowała potrzebę wprowadzenia zmian 

programowych na kierunku europeistyka, zastrzegła jednak, że studenci będą chcieli podjąć 

dyskusję o tych zmianach dopiero pod koniec semestru letniego, a więc po przejściu całego 

etapu dydaktycznego. Po wysłuchaniu opinii studentów  obecni na zebraniu stwierdzili, że 

należy w przyszłości dokonać takich zmian. 

Dr K. Boiret – kierownik studiów II stopnia na kierunku europeistyka, zasugerowała, aby w tej 

chwili nie dokonywać żadnych poważniejszych zmian programowych i ograniczyć się do 

drobnych korekt. 

Dr A. Chmielewska podsumowała, że szersza dyskusja o zmianach programowych zostaje 

odłożona na koniec roku akademickiego, a obecnie Rada zgłosi jedynie drobne korekty 

programu. W rezultacie podjęto głosowanie nad uchwałą proponującą następujące korekty w 

programie studiów na kierunku europeistyka II stopnia (profil ogólnoakademicki): 1/ zmiana 

weryfikacji efektów kształcenia przedmiotów Teoria i praktyka demokracji europejskiej (z 

testu na egzamin pisemny) oraz Metody ilościowe i jakościowe w badaniach społecznych (z 

egzaminu pisemnego na pracę pisemną), 2/ zmiana nazwy przedmiotu Uchodźcy w Unii 

Europejskiej na Współczesne migracje, 3/ rozszerzenie opisu przedmiotu Koordynacja polityk 

europejskich o koordynację polityk na szczeblu unijnym. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
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Kontrola na ZIP 

Prof. J. Wojnicki przedstawił sytuację kontroli na programu ZIP (plakaty, kontrola zajęć, 

sprawdzanie materiałów dydaktycznych). Prof. Wojnicki poruszył także kwestię zastępstw i 

odwoływania zajęć. Zwrócił uwagę, że powyższe kwestie są kontrolowane oraz przypomniał o 

konieczności dopełnienia wszystkich formalności z tym związanych. 

 

Wyjazd studentów programu ZIP do Lwowa 

Dr K. Zajączkowski przedstawił regulamin rekrutacji na wyjazd studentów do Lwowa: 

       1) Średnia z ocen z ostatniego semestru 

       2) Esej naukowy (5-10 stron) o tematyce do wyboru: 

 „ Polityka Europejska Ukrainy” 

 „Partnerstwo Wschodnie UE” 

 „Stosunki Unia Europejska-Ukraina” 

 

Dr J. Godlewska-Szyrkowa zwróciła uwagę, że regulamin został przedstawiony dziekanowi 

WNPiSM z pominięciem drogi służbowej, a więc bez jej akceptacji jako prodziekana do spraw 

studenckich. Poprosiła  autorów regulaminu  o przesłanie go do wglądu, a po jej akceptacji, o 

udostępnienie  studentom w celu zapoznania się z jego treścią. Poprosiła także, aby w 

przyszłości przybliżyć studentom ideę i zasady zagranicznych wyjazdów w ramach programu 

ZIP. W związku powyższą prośbą zostanie zorganizowane spotkanie dla studentów, dzięki 

któremu poznają szczegóły i zasady wyjazdów zagranicznych organizowanych przez 

Uniwersytet Warszawski. 

 

Promocja i rekrutacja 

Dr K. Zajączkowski oznajmił, że program dla maturzystów „WOS w pigułce ”, który 

rozpocznie się dnia 7 marca br. jest już przygotowany oraz zapowiedział, że prześle go 

członkom Rady Dydaktycznej. Pani W. Frąckiewicz wystosowała do dra K. Zajączkowskiego 

kilka pytań dotyczących programu: odnośnie grafiki, kontaktów i promocji. 

Dr A. Ogonowska poinformowała, że druga część promocji odbędzie się w ramach jej projektu 

(Uniwersytet Warszawski dla Juniorów i Seniorów). 

 

Sposób przygotowywania siatki zajęć na rok akademicki 2020/2021 (zmiany na WNPiSM) 

Dr J. Godlewska-Szyrkowa zapowiedziała wdrożenia obsad zajęć na cały rok akademicki z 

góry. Nowy regulamin zobowiązuje do przedstawienia studentom harmonogramu zajęć na 4 

miesiące przed rozpoczęciem semestru. Istotną kwestią jest włączenie studentów w planowanie 

siatek zajęć. Ma to na celu zapewnienie studentom jak najlepszego planu zajęć. 

W związku z napiętym harmonogramem, dr J. Godlewska-Szyrkowa poprosiła, aby 

przygotować do 10 marca br. obsady zajęć. W ostatnim tygodniu marca br. ma się odbyć 

spotkanie robocze z udziałem przedstawicieli CE mające na celu formatowanie siatek zajęć. 

 

Ankiety 

Dr A. Ogonowska poinformowała, że na studiach administrowanych przez Centrum 

Europejskie została przeprowadzona ankieta elektroniczna (przez system USOSweb). Jej 

wynik zostaną podane do wiadomości po zakończeniu sesji poprawkowej. Przedstawiciele 
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WNPiSM poinformowali, że na studiach II stopnia na kierunku europeistyka ankietę 

przeprowadza i analizuje Pracownia Ewaluacji Jakości Kształcenia. Wyniki będę dostępne 

około maja. 

 

Wolne wnioski 

Prof. J. Wojnicki poprosił o ustalenie terminu kolejnych spotkań Rady Dydaktycznej, które 

zostały zaplanowane na 17.03.2020 na WNPiSM oraz 21.04.2020 r. w CE UW. 

 

Na tym posiedzenie Rady się zakończyło. 

 

 

 

Protokołowała: mgr Sylwia Stępniak 

 

Przewodnicząca Rady Dydaktycznej: dr Agnieszka Chmielewska 


